
MOTIE 9

Agendapunt: Programmabegroting 2023 

Onderwerp: Gebiedsproces stikstof

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 9 november 2022
gehoord de beraadslaging,

Constaterende dat: 
- De Raad van State recent de zogenaamde bouwvrijstelling heeft geschrapt
- Meerdere sectoren op zoek zijn naar stikstofruimte voor projecten
- De zogenaamde ‘piekbelasters’ ten prooi vallen aan stikstofkopers
- Er concreet al agrarische bedrijven zijn uitgekocht door Rijkswaterstaat voor een infra-

project

Overwegende dat:
- Er tijd nodig is om de stikstofruimte in kaart te brengen, de uitstoot van ‘piekbelasters’ is niet 

hetzelfde dan neerslag van depositie in natuurgebieden     
- De stikstofruimte binnen het gebied moet blijven om een goed gebiedsproces te kunnen 

doorlopen

Van mening:
- De stikstofruimte in het gebied beschikbaar moet blijven
- Er een (strengere) afstandsnorm of gebiedsgrens moet komen om een goed gebiedsproces te 

kunnen doorlopen

verzoekt het college:
1. Zich maximaal in te zetten om de stikstofruimte binnen het gebiedsproces veilig te stellen 

middels een afstandslimiet o.i.d. 
2. Dit zorgpunt onder de aandacht van de provinciale en landelijke overheid te brengen

en gaat over tot de orde van de dag.
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